

會務報告 Announcements 11-07-2021

1. 本主日 (11月7日) 是聖餐主日，聖餐聚會之後有年度會員大會。請大家預備心來參加。

This Sunday (11/07) will be Communion Sunday. There will be an annual congregational meeting after the communion service. Please prepare your heart to attend.

2. 今天會員大會的長執同工提名是：提名委員會提名伍沛弟兄為長老，任期三年；吳燕姊妹為財務執事，任期二年；教會會員提名關潤明弟兄和陳華梅弟兄為執事，任期二年。

The following nominations are going to be presented to today's congregational meeting: the nominating committee nominated brother Tony Ng as elder for three years, and sister April Wu as finance deacon for two years; and church members nominated brother Eddie Kuan and brother Huamei Chen as deacons for two years.

會務報告 Announcements 11-07-2021

3. 2022年度預算和2021上半年財務報告已經上傳到教會網站。需要了解預算和財務報告的弟兄姊妹可以電郵到 webteam@marylandgospelchurch.org 獲取密碼閱讀。

2022 budget and 2021 half-year financial report were uploaded to the church website. Whoever wants to review the budget and the financial report can send an email to webteam@marylandgospelchurch.org to get a password to access.

4. 本週六 (11月13日) 下午1點將有浸禮聚會。歡迎大家通過 Zoom (ID: 283-390-5153; 密碼: 392766) 直播參加，同享屬天的喜樂。

There will be a baptism ceremony on the coming Saturday (11/13) afternoon at 1:00. You are welcome to join the ceremony through Zoom (ID: 283-390-5153; passcode: 392766) livestreaming, sharing the heavenly joy.

會務報告 Announcements 11-07-2021

5. 本週 "2-1-1讀經計劃"：週五查考彼得後書 1:1-11，"彼得後書引言和神的呼召"；背誦經文是腓立比書 1:6 "我深信那在你們心裡動了善工的，必成全這工，直到耶穌基督的日子。" 每日閱讀經文是瑪拉基書 1-4章。

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: On Friday, we are going to study 2 Peter 1:1-11, "An Introduction to 2 Peter and God's Calling". Bible memory verse is Philippians 1:6 "being confident of this, that he who began a good work in you will carry it on to completion until the day of Christ Jesus." Daily Bible reading: Malachi 1-4.